

《单词百科:Japan-China是什么意思?Japan-China怎么发音?Japan-China的解释和用法》

英语单词Japan-China是什么意思?Japan-China怎么读?Japan-China怎么发音?大哲网为您整理了Japan-China的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Japan-China怎么读

Japan-China的读音:[d pæn t ain]

Japan-China的意思

1、日中;

Japan-China的相关词组

- 1、java hd japan 日本爪哇高清
- 2、brandy melville china 布兰迪美乐维尔中国
- 3、a bull in a china shop 笨手笨脚到处闯祸之人;
- 4、brown china 褐斑釉陶;
- 5、bone china 骨灰瓷 (用瓷土与磷酸钙烧成的半透明瓷器);

- 6、Bank of China 中国银行;
- 7、China Welfare Institute [医] 中国福利会;
- 8、China telecom 中国电信;
- 9、China Space Museum 中华航空博物馆;
- 10、China mobile 中国移动;
- 11、china hand 中国通;
- 12、China grass 苎麻;
- 13、China Daily 中国日报;是中华人民共和国成立以来创办的第一份也是目前唯一的一份全国性英文日报。中国日报以权威、客观、迅捷的报道;向国内外读者介绍了我国政治、经济、文化、社会等各方面的讯息。是目前我国被境外各大通讯社、报刊、电台、电视台转载最高的媒体;在全球信息交流中代表中国的声音;
- 14、China Council for the Promotion of International Trade 中国国际贸易促进委员会
- 15、china closet 陶瓷器陈列柜;
- 16、China Classification Society 中国船级社;
- 17、China Central Television 央视 ; 中央电视台;
- 18、china cabinet 瞅;
- 19、China bug 麦长蝻;
- 20、Japan-China Economic Association 日中经济协会;

Japan-China的双语例句

1、Tea is raised chiefly in China, Japan and India.

茶树主要种植在中国、日本和印度.

2、So it is sheer absurdity to say China is exporting currency deflation to Japan.

至于中国向日本输出通货紧缩,那更是无稽之谈.

3、 In China and Japan, gravure business card printing and membership card making occupying an important position.

在中国和日本, 凹版制卡和会员卡制作占据着重要的位置.

4、 Japanese imperialism is determined to bludgeon its way deep into China.

日本帝国主义是下了凶横直进的决心的.

5、 A spy beheading on the outskirts of Kaiyuan, Liaoning, China in Russo-Japanese War.

图为日俄战争时期, 中国辽宁省开元市市郊, 一正被斩首的间谍.

6、 Make Japanese be fond of the regret China most 6 big giant star!

令日本人最疼恨的中国6大巨星!

7、 Japanese officials are almost unanimously jittery about China , particularly its development of a blue-water navy.

日本官员几乎全都对中国神经过敏, 特别是中国蓝水海军的发展.

8、 Relations between Japan and China have recently been on the mend.

最近, 中日关系在向好的方面发展.

9、 How would you characterize the current state affairs in the Japan-China relationship?

另外, 教科书问题会不会影响日中两国领导人的互访?

10、 Japan obstructs China to enhance the customs duty rate in every possible way, to regain.

日本为免自身利益受损, 百般阻挠中国提高关税税率, 收回关税主权.

11、 We had a rough crossing from Japan to China.

我们顶着险风恶浪从日本横渡到中国.

12、 And Japan is unlikely to countenance an Asian community dominated by China.

而日本不太可能支持一个由中国主导的亚洲共同体.

13、 But Chinasays its zone extends to the edge of the continental shelf, almost to Japan.

而中方则认为其领海范围应延伸至其大陆架边缘,几乎逼近日本.

14、 After the Sino-Japanese War of 1894, he advocated constitutional monarchy and reforms to modernize China.

中日甲午战争后,主张君主立宪,变法维新.

15、 In modern China, the cognition of Japan in society experienced two stages from despising to learning.

在近代,中国社会对日本的认识经历了“轻日”和“师日”两个阶段.

16、 He is also known among other Japanese living in China as a charismatic figure.

同时他在生活在中国的日本人当中也很有名气,是一个很有魅力的人.

17、 This article tries to analyze this regime based on the disputation between China and Japan.

结合中日之间关于“冲之鸟岛”的争议,对《公约》的岛屿制度进行探讨因此显得尤为重要.

18、 In two or three years China will displace Japan as America closest economic rival.

在两至三年内,中国将取代日本,成为经济势力最接近美国的对手.

以上是大哲网为您整理的Japan-China怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于Japan-China的用法、Japan-China的释义、Japan-China的相关详情请点击：<https://dict.dazhe5.cn/Japan-China>